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Vragen van het lid Joldersma (CDA) aan de ministers van Justitie en van Volksgezondheid, Welzijn en 
Sport en aan de staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap, mevrouw Van der Laan, over 
het testen van harddrugs in televisieprogramma’s. (Ingezonden 23 september 2005) 
 
1 
Hebt u kennisgenomen van het bericht dat verslaggevers van BBN zelf harddrugs willen testen in hun 
talkshow? 1) 
 
2 
Hoe beoordeelt u deze test in het licht van het feit dat harddrugs illegale middelen zijn volgens de 
Opiumwet? 
 
3 
Deelt u de opvatting dat deze ‘test’ een gevaarlijke manier van voorlichten van jeugdigen over drugs is?  
 
4 
Vindt u het wenselijk dat verslaggevers van een publieke omroep dergelijke testen uitvoeren op 
televisie? 
 
5 
Welke mogelijkheden ziet u om het testen van harddrugs in televisieprogramma’s te voorkomen? Wat 
gaat u daadwerkelijk hieraan doen?  
 
 
1) Algemeen Dagblad, 21 september jl. 


